
Zápis č. 25/2025 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo  

dne 30. ledna 2025 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 25. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

 

Přítomni: Jan Gazda, Bc. Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Martin Kozlík, Miloš 

Pekárek, Dušan Rehberger, Bc. František Rubáček, Mgr. Petr Samek, Vojtěch 

Tesař, Petr Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Mgr. Tereza Koňariková, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 24/2024 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Miloše Pekárka 

a pan Mgr. Petra Samka. 

 

Návrh usnesení č.1: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu 

Vasmanskou, jako ověřovatele pana Miloše Pekárka a pana Mgr. Petra Samka. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/25/2025: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Miloše Pekárka a pana Mgr. Petra Samka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Dětská skupina Hrozínek 

3. Rozpočtové opatření č. 8/2024 a 9/2024 

4. Záměr prodeje pozemku parc. č. 1383 

5. ZŠ Jaroslavice – kabinet – smlouva o dílo 



6. Metodika prodeje pozemků pro RD II. etapa 

7. Odkup pozemků parc. č. 8341, 8343, 8322 

8. Pronájem nebytových prostor na č.p. 88 

9. Klubovna – nabídka na stavební dozor 

10. Územní plán Jaroslavice – změna č. 2 

11. Výběrové řízení na veřejné osvětlení 

12. Dodatek ke Směrnicím o poskytování cestovních náhrad 

13. Odměny neuvolněných zastupitelů 

14. Došlá pošta, různé  

- Žádost ZŠ Jaroslavice na úhradu nájmu za sál na Školní ples 

- Smlouva na projekt na chodníky – Sadová, Husova, Školní, Hrádecká 

- Žádost o SK Sokol Jaroslavice na opravu střechy kabin 

15. Diskuse 

16. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2//25/2024: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Dětská skupina Hrozínek – starosta sdělil, že XXX ze spol. PlusProjekt ho 

informovala, že dostali vyjádření statika, který nesouhlasil s navrženým projektem, museli 

proto projekt upravit o stavební piloty z důvodu nevyhovujícího terénu, proto se částka 

navýšila na částku 25 018 347,57 Kč bez DPH, 30 272 200,56 Kč včetně DPH, z čehož DPH 

není uznatelným nákladem, musí se proto schválit nové usnesení s jinými částkami. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO revokuje usnesení č. 6/24/2025 ze dne 12.12.2024. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/25/2025: ZO revokuje usnesení č. 6/24/2025 ze dne 12.12.2024. 

 

Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací projektu „Dětská skupina 

Hrozínek“.  

Předmětem realizace je vybudování nového objektu/rekonstrukce objektu v obci Jaroslavice 

pro poskytování péče o děti předškolního věku v rámci dětských skupin. 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti do výzvy 31_24_150  Národního plánu obnovy - 

Budování kapacit dětských skupin – veřejný sektor. 

Předpokládaná realizace projektu bude probíhat v letech 2024-2026. 

Celkové náklady projektu jsou odhadovány na částku 25 018 347,57 Kč bez DPH, 30 272 

200,56 včetně DPH. 

Maximální výše dotace je 25 mil Kč, předpokládaná výše dotace je 24 790 347,50 Kč. 

Zastupitelstvo obce schvaluje vlastní spoluúčast obce a dofinancování nezpůsobilých výdajů 

projektu, tj. nad rámec přidělené dotace z rozpočtu obce Jaroslavice. 

Pro předfinancování I. etapy realizace projektu je v rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2025 

vyčleněna částka 8 mil. Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 



Usnesení č. 4/25/2025: Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací projektu „Dětská skupina 

Hrozínek“.  

Předmětem realizace je vybudování nového objektu/rekonstrukce objektu v obci Jaroslavice 

pro poskytování péče o děti předškolního věku v rámci dětských skupin. 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti do výzvy 31_24_150  Národního plánu obnovy - 

Budování kapacit dětských skupin – veřejný sektor. 

Předpokládaná realizace projektu bude probíhat v letech 2024-2026. 

Celkové náklady projektu jsou odhadovány na částku 25 018 347,57 Kč bez DPH, 30 272 

200,56 včetně DPH. 

Maximální výše dotace je 25 mil Kč, předpokládaná výše dotace je 24 790 347,50 Kč. 

Zastupitelstvo obce schvaluje vlastní spoluúčast obce a dofinancování nezpůsobilých výdajů 

projektu, tj. nad rámec přidělené dotace z rozpočtu obce Jaroslavice. 

Pro předfinancování I. etapy realizace projektu je v rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2025 

vyčleněna částka 8 mil. Kč. 

 

Dále starosta uvedl, že při prvním schvalování akce, jsem schválili název projektu Dětská 

skupina Jaroslavice, pak jsme ale uzavřeli memorandum s Hrozínkem, a nyní všude uvádíme 

název projektu Dětská skupina Hrozínek, proto bychom to měli oficiálně schválit. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje přejmenování projektu na dětskou skupinu: Dětská 

skupina Hrozínek. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/25/2025: ZO schvaluje přejmenování projektu na dětskou skupinu: Dětská 

skupina Hrozínek. 

 

ad 3) Rozpočtová opatření č. 8 a 9/2024 – rozpočtová opatření obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a jsou přílohou č. 3 (8/2024) a přílohou č. 4 (9/2024) tohoto zápisu. 

Jde pouze o přesuny mezi položkami, výše rozpočtu se nemění. 

ZO bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 8/2024 a rozpočtovým opatřením č. 9/2024. 

 

ad 4) Záměr prodeje pozemku parc. č. 1383 – jde o pozemek pod bývalou skládkou pod 

zámkem, který prodáme, a kupující pak prodá pozemek pro výstavbu vodojemu 

Dobrovolnému svazku obcí Jaroslavice, Slup. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1383. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/25/2025: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1383. 

 

ad 5) ZŠ Jaroslavice – kabinet – smlouva o dílo – schvalovali jsme částku na vybudování 

nového kabinetu v ZŠ, ale smlouva nám byla předložena až teď, návrh smlouvy se spol. OSP 

Moravský Krumlov obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 tohoto 

zápisu. 

 



Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností OSP Moravský Krumlov 

na akci „Kabinet ZŠ Jaroslavice“. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/25/2025: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností OSP Moravský Krumlov 

na akci „Kabinet ZŠ Jaroslavice“. 

 

ad 6) Metodika prodeje pozemků pro RD II. etapa – starosta informoval, že měli 

pracovní jednání se zastupiteli, kde se dohodli na ceně 909,- Kč bez DPH, tj. 1 100,- Kč za 1 

m2 včetně DPH. Mgr. Samek sdělil, že se zdrží hlasování, kvůli možnému střetu zájmu. Pan 

Holý se rovněž zdrží hlasování, protože má zájem o koupi pozemku. Pan Pekárek navrhl cenu 

700,- Kč bez DPH za 1 m2. XXXX se vyjádřila, že cena by měla být do 500,- Kč za 1 m2, 

aby se v obci udrželi mladí lidé. Pan Gazda se vyjádřil, že by hlasování o ceně ještě odložil. 

Pan Bc. Rubáček z pracovního jednání zpracoval prezentaci, ve které přítomným ukázal, jaké 

jsou náklady na pořízení stavebních pozemků, a kolika procenty budeme pozemky dotovat při 

ceně 909,- Kč bez DPH – předpokládané náklady obce na jeden pozemek jsou cca 2 mil. Kč, 

tzn. že při ceně 1100,- Kč vč. DPH dostanou dotaci od obce 1 mil. na každý pozemek. Pan 

Pekárek se vyjádřil, že posledních 6 parcel nás nevytrhne, proto by byl pro, aby se zachoval 

duch I. etapy prodeje, dělá se to pro lidi, 700,- Kč je rozumná cena. Pan Kozlík se vyjádřil, že 

zájemci se mohou přihlásit odkudkoliv a můžou napadnout, že se upřednostňují místní, tím že 

budeme každého dotovat částkou 1 mil. Kč, vychází náklady na jednoho občana naší obce na 

8 500,- Kč. Pan Bc. Rubáček se vyjádřil, že pokud chceme dělat i jiné projekty v obci, 

musíme se na to dívat i z jiných úhlů. Pan Gazda sdělil, že odliv mladých lidí by se dal 

zastavit také tím, že se zbavíme starých bytů a vybudujeme nový bytový dům se startovními 

byty. Starosta sdělil, že dotace jsou jen na sociální byty, prodej bytů nájemníkům bude taky 

problém, protože nájemníkům přijdou ceny vysoké. Pan Tesař navrhl, hlídat, když se prodává 

starý dům v intravilánu obce, koupit ho, srovnat se zemí a udělat stavební pozemek. XXXX se 

vyjádřil, že obecní byty jsou prodělečné, výběr nájemného nestačí ani na opravy bytových 

domů. 

Starosta to shrnul tak, že máme 3 varianty pro hlasování: 1)  odložit hlasování 2)  700,- Kč 

bez DPH za 1 m2 a 3) 909,- Kč bez DPH za 1 m2. 

 

Hlasování o 3 variantách: 

 

1) Odložit hlasování na příští zasedání: 1 pro, 0 proti, 10 se zdrželo 

2) Prodej pozemků za cenu 700,- Kč bez DPH za 1 m2: 4 pro, 2 proti, 5 se zdrželo 

3) Prodej pozemků za cenu 909,- Kč bez DPH ze 1 m2: 6 pro, 1 proti, 4 se zdrželi 

 

Hlasování o ceně stavebních pozemků je odloženo na příští zasedání. 

 

XXXX se vyjádřila, že se jí nelíbí, že se o prodeji jedná tak dlouho a stále se nemohou 

dohodnout na ceně, zájemci by to potřebovali vědět, aby se podle toho rozhodli, zda do koupi 

půjdou, či ne. Pan Rehberger se vyjádřil, že zastupitelé byli dohodnuti na vyšší ceně, ale ta se 

jim nelíbila, proto se navrhla ještě nižší cena, na které se pak zastupitelé neshodli. Starosta 

sdělil, že nejsou přítomni všichni zastupitelé, proto hlasování dopadlo tak, že se neshodli, 

kdyby tu byli všichni, je možné, že by se cena schválila. 

ZO bylo seznámeno s prodejem pozemků pro II. etapu. 

 



ad 7) Odkup pozemků parc. č. 8341, 8343, 8322 – jde o pozemky od XXXX a od XXXX 

XXXX chtějí 3 stavební parcely a zbytek prodají za 1 000,- Kč za 1 m2, XXXX pozemek 

prodá za 1 000,- Kč za 1 m2. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje odkup pozemků parc. č. 8341, 8343 a 8332 za částku 

1.000,- Kč za 1 m2 (po odečtení stavebních parcel). 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/25/2025: ZO schvaluje odkup pozemků parc. č. 8341, 8343 a 8332 za částku 

1.000,- Kč za 1 m2 (po odečtení stavebních parcel). 

 

ad 8) Pronájem nebytových prostor na č.p. 88 – nebytové prostory měla dosud v nájmu 

XXXX, záměr pronájmu byl vyvěšen, přihlásili se pouze 2 zájemci – XXXX má zájem o 

skladové prostory o výměře 55 m2 + příslušenství 7,5 m2, firma ŠvemaJob, s.r.o. má zájem o 

kancelář o výměře 32,6 m2. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje pronájem nebytových prostor na č.p. 88 na Náměstí  – 

kancelář o výměře 32,6 m2 za cenu 230,- Kč za 1 m3 ročně společnosti Švema JOB, s.r.o. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/25/2025: ZO schvaluje pronájem nebytových prostor na č.p. 88 na Náměstí  – 

kancelář o výměře 32,6 m2 za cenu 230,- Kč za 1 m3 ročně společnosti Švema JOB, s.r.o. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje pronájem nebytových prostor na č.p. 88 na Náměstí – 

skladové prostory a příslušenství o výměře 62,5 m2 za cenu 180,- Kč za 1 m2 ročně XXXX 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/25/2025: ZO schvaluje pronájem nebytových prostor na č.p. 88 na Náměstí – 

skladové prostory a příslušenství o výměře 62,5 m2 za cenu 180,- Kč za 1 m2 ročně XXXX 

 

ad 9) Klubovna – nabídka na stavební dozor – spol. Tomero, která vyhrála výběrové 

řízení na stavbu klubovny na fotbalovém hřišti chce podepsat s námi smlouvu o dílo, ale 

nejprve musíme mít stavební dozor. Dostali jsme 2 nabídky – Ing. Švach 100 000,- Kč – není 

plátce DPH a Ing. Herzig – 138 280,- Kč bez DPH, 167 000,- Kč vč. DPH. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje stavební dozor na akci „Klubovna se zázemím – 

Jaroslavice“ s panem Ing. Ladislavem Švachem za částku 100 000,- Kč.  

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/25/2025: ZO schvaluje stavební dozor na akci „Klubovna se zázemím – 

Jaroslavice“ s panem Ing. Ladislavem Švachem za částku 100 000,- Kč.  

 

ad 10) Územní plán Jaroslavice – změna č. 2 – město Znojmo nám zaslalo zpracovaný 

návrh změny, ještě nic není konečné, vše bude možno ještě připomínkovat, podklady obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání. 

 
Návrh usnesení č. 12: Zastupitelstvo obce Jaroslavice: 
 
I. 
r o z h o d l o  v souladu s § 111 odst. 3 zákona č. 283/2021 Sb., stavební zákon, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen stavební zákon), že pořídí Změnu č. 2 Územního plánu 



Jaroslavice a schvaluje její zadání (dle přílohy); 
II. 
s c h v a l u j e  dle § 27 odst. 2 písm. f) ve spojení s ust. § 25 písm. b) stavebního zákona, 
že požádá úřad obce s rozšířenou působností - MěÚ Znojmo, odbor územního plánování (dále 
jen úřad územního plánování) o zajištění pořízení Změny č. 2 Územního plánu Jaroslavice; 
I I I .  
u r č u j e  dle § 49 odst. 1 stavebního zákona, že pan Petr Zálešák (starosta obce 
Jaroslavice) bude spolupracovat s úřadem územního plánování při pořizování Změny č. 2 
Územního plánu Jaroslavice. 
 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/25/2025: Zastupitelstvo obce Jaroslavice: 

 
I. 
r o z h o d l o  v souladu s § 111 odst. 3 zákona č. 283/2021 Sb., stavební zákon, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen stavební zákon), že pořídí Změnu č. 2 Územního plánu 
Jaroslavice a schvaluje její zadání (dle přílohy); 
II. 
s c h v a l u j e  dle § 27 odst. 2 písm. f) ve spojení s ust. § 25 písm. b) stavebního zákona, 
že požádá úřad obce s rozšířenou působností - MěÚ Znojmo, odbor územního plánování (dále 
jen úřad územního plánování) o zajištění pořízení Změny č. 2 Územního plánu Jaroslavice; 
I I I .  
u r č u j e  dle § 49 odst. 1 stavebního zákona, že pan Petr Zálešák (starosta obce 
Jaroslavice) bude spolupracovat s úřadem územního plánování při pořizování Změny č. 2 
Územního plánu Jaroslavice. 
 

ad 11) Výběrové řízení na veřejné osvětlení – výběrové řízení bylo zveřejněno na portále 

Vhodné uveřejnění, do výběrového řízení se přihlásila jedna firma: DS Duma s.r.o. za částku 

2 150 380,67 Kč bez DPH, pan Bc. Rubáček sdělil, že v projektu byla cena 2 259 000,- Kč. 

Návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje společnost DS DUMA s.r.o. jako vítěze výběrového 

řízení na akci s názvem „Obnova soustavy veřejného osvětlení Obce Jaroslavice“ za cenu 

2 150 380,67 Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/25/2025: ZO schvaluje společnost DS DUMA s.r.o. jako vítěze výběrového 

řízení na akci s názvem „Obnova soustavy veřejného osvětlení Obce Jaroslavice“ za cenu 

2 150 380,67 Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Obnova soustavy veřejného 

osvětlení Obce Jaroslavice“ se společností DS DUMA s.r.o.. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/25/2025: ZO schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Obnova soustavy veřejného 

osvětlení Obce Jaroslavice“ se společností DS DUMA s.r.o.. 

 

ad 12) Dodatek ke Směrnicím o poskytování cestovních náhrad – koncem roku se opět 

měnila vyhláška, zastupitelé dostali návrh dodatku č. 21 v podkladech k zasedání a je 

přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

 



Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje Dodatek č. 21 ke Směrnicím o poskytování cestovních 

náhrad pro zaměstnance a členy zastupitelstva obce. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/25/2025: ZO schvaluje Dodatek č. 21 ke Směrnicím o poskytování cestovních 

náhrad pro zaměstnance a členy zastupitelstva obce. 

 

Ad 13) Odměny neuvolněných zastupitelů – pan Gazda navrhl navýšení odměny 

místostarostovi panu Bc. Rubáčkovi o pět tisíc Kč, protože své funkci věnuje hodně času a 

pomáhá tak starostovi s jeho funkcí, tzn. na 17 000,- Kč. Pan Josef Juhaňák navrhl ostatním 

zastupitelům odměny nenavyšovat. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje navýšení odměny místostarostovi Bc. Rubáčkovi od 

1.2.2025 na 17 000,- Kč, dále schvalují ponechání odměn ostatním zastupitelům ve stejně výši 

jako dosud. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 16/25/2025: ZO schvaluje navýšení odměny místostarostovi Bc. Rubáčkovi od 

1.2.2025 na 17 000,- Kč, dále schvalují ponechání odměn ostatním zastupitelům ve stejně výši 

jako dosud. 

 

ad 14) Došlá pošta, různé –  

 

- Žádost ZŠ na uhrazení nákladů na sál na školní ples  –  

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje uhrazení pronájmu sálu v Hostinci U Šmídů při konání 

školního plesu ZŠ a MŠ Jaroslavice dne 7.2.2025 do výše 25 000,- Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/25/2025: ZO schvaluje uhrazení pronájmu sálu v Hostinci U Šmídů při konání 

školního plesu ZŠ a MŠ Jaroslavice dne 7.2.2025 do výše 25 000,- Kč včetně DPH. 

 

- Smlouva o dílo na chodníky – cenová nabídka se schválila již na podzim, Ing. 

Hruška do projektu přidal ulici Husovou, tak jak jsme chtěli, proto se cena 

navýšila, návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je 

přílohou č. 7 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje Smlouvu na projekt chodníky ul. Sadová, Husova, 

Školní, Hrádecká s panem Ing. Jaroslavem Hruškou za 125 000,- Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/25/2025: ZO schvaluje Smlouvu na projekt chodníky ul. Sadová, Husova, 

Školní, Hrádecká s panem Ing. Jaroslavem Hruškou za 125 000,- Kč. 

 

- Žádost SK Sokol Jaroslavice z.s. – žádají, aby zastupitelstvo zvážilo opravu 

střechy na kabinách, která je dezolátním stavu, a zahrnulo částku na opravu 

do rozpočtu obce na rok 2025, protože žádost o dotaci nebyla schválena. 

ZO bylo seznámeno s požadavkem SK Sokol na opravu střechy na 

fotbalových kabinách. 

 



ad 15) Diskuse – pan Bc. Rubáček poděkoval za projevenou důvěru, bude se i nadále snažit 

co nejvíce pomáhat panu starostovi, a i nadále se bude podílet na pořádání akcí, které se 

v obci konají. Pan Holý upozornil, že pracovní jednání ohledně prodeje pozemků proběhlo a 

dohodli se na ceně, proto nechápe, proč se dnes cena neodhlasovala. Starosta navrhl udělat 

nějaký kompromis, pan Bc. Rubáček navrhl tedy hlasovat o ceně 1 000,- Kč včetně DPH. 

 

Návrh usnesení č. 19: ZO schvaluje cenu za 1 m2 pro prodej pozemků v II. etapě pro 

výstavbu RD v Jaroslavicích v lokalitě U Hřiště ve výši 1 000,- Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 19/25/2025: ZO schvaluje cenu za 1 m2 pro prodej pozemků v II. etapě pro 

výstavbu RD v Jaroslavicích v lokalitě U Hřiště ve výši 1 000,- Kč včetně DPH. 

 

XXXX informoval, že ve školní jídelně v kuchyni nefunguje topení, kuchařky si musí topit 

sporáky, konvektomat nevyvíjí páru, měl by se jim koupit centrální změkčovač vody a mají 

málo pracovní plochy. Starost sdělil, že to bude řešit s paní ředitelkou. Dále XXXX upozornil 

na pozemky pod zámkem cca 15 000 m2, navrhl udělat studii pro výstavbu RD, zjistit, pokud 

až je zátopová oblast, případně nechat prověřit, zda je pořád aktuální. Starosta sdělil, že to 

projedná s XXXX z územního rozvoje MěÚ Znojmo. Dále XXXX upozornil na lavičky na 

dětském hřišti, je potřeba je obrousit a natřít, dále poukázal na díru v plotě na dětském hřišti. 

Upozornil také na střechu na obecních dílnách, která padá. 

ZO bere na vědomí připomínky vznesené v bodu Diskuse. 

 

ad 16) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 18.45 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 8/2024 

4) Rozpočtové opatření č. 9/2024 

5) Návrh smlouvy s OSP Moravský Krumlov – kabinet v ZŠ 

6) Dodatek č. 21 ke směrnicím o poskytování cestovních náhrad 

7) Návrh smlouvy s Ing. Hruškou na projekt na chodníky 

 

V Jaroslavicích dne 7. února 2025 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Miloš Pekárek       .………………………………….. 

 

 

Mgr. Petr Samek      …………………………………… 


